
Distriktsskole Ølstykke 

 

 

 

 

Skolebestyrelsen 
 

 

 

Referat af skolebestyrelsens møde den 12. december 2023 

 

Til stede: Merete, Nina, Louise, Sebastian, Marie, Christian, Oliver, Lone, Dorthe 

(referent), Stefan  

 

Afbud: Ane og Jakob 

 

Mødet holdes på Maglehøjskolen. 

 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min.) 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat (5 min.) 

Godkendt. 

 

3. Nyt fra elevrådet (5 min.) 

Oliver fra 7.A på Søhøj fortæller om, hvad der er brug for i skolen, såsom 

vægure og klokke til at holde øje med tiden, så man kan komme ind til  

tiden.  

 

4. Elevrødderne deltager (20 min.) 

 

A. Kantinemaden 

 

Hvordan er oplevelsen? 

Oliver fortæller, at prisen for løssalget er for højt. Der er for lidt pizzaer, når 

det er på menuen.  

 

Herudover blev nedenstående også drøftet 

• Distriktsskolen har arbejdet på at indføre en kort-ordning, så penge ikke 

skal medbringes.  

• Madordningen er ofte en dille, hvor klassekulturen smitter af mellem 

kammeraterne.  

• Der ønskes kigget på løsningen omkring ”turmadpakken”, da der er for 

lidt mad til turen.  

• Der er ros til madordningen generelt.  
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B. Status på projekt omkring styrkede fællesskaber? 

 

Oliver fortæller, at det går ok. De er blevet gode til at spille bordtennis og 

fodbold, de ældste går i kantinen eller i hallen.  

 

Der er blevet brugt 2 x 15.000 kr. til brætspil mm. til udskolingen, så bør-

nene har et alternativ, da mobiltelefonerne ikke er tilgængelige i skoletiden. 

 

De voksne skal komme til tiden i pauserne, så der er mulighed for at bruge 

de spilleredskaber, som er indkøbt til elev-pauserne. 

 

Hvordan opleves det i et elevperspektiv? 

De voksne skal også være opmærksomme på brugen af egen mobil i ti-

merne, da de er forbilleder for børnene.  

 

Elevrødderne kan gå efter disse punkter, hvis de ønsker det, men de er og-

så velkomne til at blive. 

 

5. Kantine (20 min.) 

 

A. Status på økonomi 

Stefan fortæller, at det aftalte budget ikke kan holde, da priserne er steget 

pga. inflationen, hvorfor en prisjustering anbefales (se nedenstående).  

 

B. Prisjustering 2024 

Mht. spisning anbefaler Stefan, at der laves en prisjustering. Stefans for-

slår, at madordningen skal stige med 60 kr. pr.  måned fra 400 kr. til 460 

kr.  

 

Løssalget skal stige samtidig 

 

6. Beslutning skolestruktur (20 min.) 

 

A. Hvad betyder det for os? 

Der er pt. lavet seks skoledistrikter. På kommunalt plan vil man evt. se på 

skolens grænser, så der ændres på tildelingsområdet for det enkelte di-

strikt/skole. 

 

B. Byggeri på Maglehøj 

Anlægsmidlerne til Maglehøj bliver rykket til 2025, de bliver ikke taget fra 

Maglehøj.  

 

Undervisningsministeren har blandt andet lagt midler ud til opgradering af 

faglokaler.  

 

7. Skolenavn 

Det blev drøftet at fortsætte med navnet “Distriktsskole Ølstykke”, afdeling 

Maglehøj og afdeling Søhøj.  
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8. Økonomistatus 2023 og budget 2024 (30 min.) 

 

A. Det vi ved nu præsenteres 

2023: 

Vi går ud med et overskud på 200.000 kr. 

  

Budget 2024:    

Orkester Mester og katinedrift ønskes fortsat prioriteret.  

 

B. Status skoleindskrivning 

Pt. er 122 elever indskrevet i vores distrikt.  

 

9. Deltagelse pædagogisk lørdag (30 min.) 

 

A. Jeres rolle på dagen 

Stefan er glad for, at skolebestyrelsen vil deltage i pædagogisk lørdag, og 

bestyrelsen vil skulle arbejde på dagen i en gruppe for sig selv.  

 

B. Definition på indhold 

Deltagelsesmuligheder for at skabe en varieret skoledag. Personalet i år-

gangene skal vidensdele på tværs.  

 

Stefan vil denne dag, sammen med skolebestyrelsen, være sammen om en 

varieret skoledag. Stefan vil gerne høre bestyrelsens holdning til en varieret 

skoledag og definerer det.  

 

10. Konvertering af uu (understøttende undervisning) 

Vi vil gerne have to-voksen i timerne, som erstatter uu (paragraf 16.b). 

 

11. Nyt fra formand og ledelse 

Intet nyt. 

 

12. Eventuelt 

Intet nyt. 


